

Datum	5/01/2016
Tijdstip	18.00
Locatie	Campus Diepenbeek – E139
Aanwezig	Frank Bax, Gerry Benaets, Pieter-Jan Dirx, Dorien Eerdeken, Valéry Frederix, Siege Geerinck, Michael Hayen, Sofie Hoste, Kobe Kellens, Laurens Kempeneers, James Velghe, Jurn Krux, Roel Lambrechts, Arne Nys, Tobias Proost
Verontschuldigd	Marlies Aerts (volmacht aan Tobias Proost), Ahsan Chuhan, Ruben Degeling (volmacht aan Pieter-Jan Dirx), Axel Faes, Jorn Geutjens, Matthijs Kaminski, Hanne Loyens (volmacht aan Jurn Krux), Tom Marchand, Glenda Molenberghs, Liesbeth Oeyen, Eva Taverna, , Marion Wittenberg
Afwezig	Raymond Schoeman, Raf Veijfeijken
Verslagnemer	Roel Lambrechts
Voorzitter	Frank Bax

1 Goedkeuringen en opvolging

1.1 Goedkeuring en opvolging verslag 17/12/2015

De puntjes Financiën en Communicatie in het verslag zijn nog in notitievorm.

Roel zorgt hiervoor, maar laat ook weten dat dit pas na zijn examens kan gebeuren.

De goedkeuring van het verslag wordt uitgesteld.

Opvollingen:

- Het delen van evenementen is nog niet naar de verenigingen gecommuniceerd.

Michael zorgt hiervoor.

- Het draaiboek van de filmavond is aangepast.

- Het aantal keren samenkomen van OMT's is nog niet nagevraagd. De richtlijnen zeggen hier niets over, maar er kan gevraagd worden om dit er toch ergens in de richtlijnen vast te leggen. De AV is van mening dat dit wel vereist is en beslist om voor te stellen om in de richtlijnen van de OMT's op te nemen dat deze minstens 1 maal per 2 maanden of 5 maal per jaar samenkomen.

Jurn zal hiervoor zorgen.

Er wordt ook opgemerkt dat de OMT-vergaderingen vaak niet passen voor studenten en of het niet mogelijk is om een vast moment te voorzien. De AV is echter van mening dat elk OMT dit best zelf bepaald omdat deze organen nu al met veel richtlijnen en regelgeving te maken hebben.

- De sport-enquête is nog niet ontvangen.

Michael stuurt deze door van zodra hij ze ontvangen heeft.

- De actie omtrent de promocondooms wordt aan gewerkt.

Frank/Arne zijn hiermee bezig.

- De aankoop van de koelkast is nog niet gebeurd. De examens van Frank zijn immers nog niet gedaan.

Frank zorgt hiervoor na zijn examens.

- De speech op de academische openingszitting is nog niet aangekaart bij de rector.

Frank zorgt hiervoor.

- De aanpassing van de definitie van de term 'Affichering' in het cultuurreglement is gebeurd.

- Er is nog niets nagevraagd over de reanimatiecursussen

Jurn zorgt hiervoor.

- De situatie voor een afvaardiging van de faculteit IIW in de Leuvense studentenraad is nog niet volledig opgelost.

Frank neemt dit nog op met de beheerder.

2 *Studentenraad*

2.1 **Maatregelen Diepenbeek**

Een bespreking over de maatregelen in Diepenbeek en mogelijke acties.

De gemeente heeft enkele eisen naar voren geschoven:

- Voor alle fuiven willen zij het einduur vaststellen op 3 uur in plaats van 5 uur.

De redenering is dat er een mentaliteitswijziging moet gebeuren bij de studenten zodat zij vroeger op stap gaan. De burens melden namelijk dat wanneer er vóór 11 uur lawaai wordt gemaakt er geen groot probleem is, maar dat studenten vaak later op stap gaan. Studenten die vroeger op stap gaan betekent dus voor de burens '1 keer minder wakker gemaakt worden'.

- De gemeente wil de verkiezingsweken van 4 naar 3 weken beperken.

De redenering is dat er dan minder politie en minder kosten zullen zijn. Bovendien is de gemeente van mening dat 4 weken te lang is en dat er een straf moet zijn voor wat er gebeurd is tijdens het eerste semester.

Verder hebben de burens gereageerd op de open brief van StuRa en de studentenverenigingen. Zij hebben een bord geplaatst waarbij de campus op een ludieke manier als festival wordt afgebeeld. Dit is echter bij de studenten in het verkeerde keelgat geschoten, maar dat was dan weer niet de bedoeling van de burens.

De buren hebben dan ook uitgelegd wat ze precies willen bereiken met het bord. Zij willen bij de gemeente aanklaarten dat er geen langetermijnperspectief is op de inplanting van koten. De buurt zou namelijk graag de koten kort op de universiteit zien, idealiter op de campus naar Amerikaans model. Op die manier is de afstand tot de fuifzaal korter en moeten de studenten 's nachts niet langs de huizen van buurtbewoners doorkomen. Het is vooral de media die hier fout is in geweest en het bord dat voor de studenten op een zeer slecht moment komt.

- Het vertrekken en terugkomen van verkiezingen is ook een probleem. Er wordt voorgesteld om opnieuw 7 weken verkiezingen voor te leggen maar dan met maximaal 1 fuif in de week die doorgaat tot 4 uur, terwijl alle andere avonden eindigen om 12 uur. Dit voorstel is al eens voorgelegd aan de buren en zij gaan hiermee ook akkoord, mits een goed uitgewerkt concept.

- Veel klachten komen ook vanuit het vandalisme. Er wordt voorgesteld om stewards, studenten van de organiserende praesidia, in te zetten die kunnen aanmanen tot rust, het is niet de bedoeling dat zij ingrijpen. Het is dan de bedoeling om deze studenten te laten opleiden door de gemeente of de provincie. Er komt vanuit de AV de opmerking of deze stewards wel nut hebben. In Leuven wordt daar ook gebruik van gemaakt en blijktbaar werkt het daar wel, het is het alleszins waard om uit te testen en het laat in elk geval onze goed wil tonen.

- Een ander voorstel is het 'beboeten' van laatkomers: mensen die later binnenkomen moeten meer betalen. Het is ook mogelijk om omgekeerd te werken: mensen die vroeger binnenkomen belonen. Een Happy Hour bijvoorbeeld of een goedkoper ticket.

Er is nog niet naar de mening van de burgemeester gepeild.

Er is een betogingsaanvraag gedaan. Dit betekent niet dat er al plannen zijn om te gaan betogen, maar deze aanvraag kan lang aanslepen en dus is op tijd zijn de boodschap.

Andere ideeën zijn:

- Er kan om 3 uur gestopt worden met het schenken van alcohol. Dit kan, maar de meesten zullen om 5 uur dan nog steeds in dronken toestand verkeren.

- Is het mogelijk om een bus in te leggen zodat studenten minder over straat moeten komen? Dit is mogelijk, maar hier zijn ook nadelen aan. Iedereen die kortbij woont gaat de bus niet nemen. Er is nog steeds lawaai bij het op en af stappen. Er mag slechts maximaal 60 man op een bus. Er is een hoog risico dat enkelen de bus zullen bevullen. De bus stopt bovendien niet bij elk kot en is gewoonlijk te duur voor verenigingen.

- Het bord is duidelijk tegen het gemeentebestuur en niet tegen de studenten, het is dan ook nodig om het verhaal duidelijk naar buiten te brengen. Hoewel de media het zo naar buiten brengt is het niet noodzakelijk de studenten tegenover de buurt en dat moeten de studenten ook weten.

- Er moet ook eens een lange termijn oplossing komen. Dit kan in de vorm van de ruimtelijke planning van koten en huizen in samenspraak met gemeente en universiteit. Het probleem is echter dat er momenteel geen beleid voor is.

- De dienst studentenvoorzieningen en de dienst communicatie, samen met de politie en vertegenwoordigers van de gemeente zijn reeds op andere campussen gaan kijken hoe zij dit daar aanpakken. De terugkoppeling van het overleg in Geel en Leuven is nog niet gebeurd, maar daar wachten we nog op.

- Over het vandalisme zelf zou het ook goed zijn wanneer we over cijfers, camera's of vaststellingen kunnen beschikken van studenten die aan vandalisme doen. Het stoort de burens vaak dat de politie niet streng genoeg optreedt en dat zij geen PV's uitdelen. Cijfers worden echter niet zomaar gegeven.

2.2 Werkgroep Project Studentenparticipatie

De werkgroep heeft enkele aspecten van StuRa onder de loep genomen, hieronder worden de bevindingen van de werkgroep weergegeven.

Communicatie:

- De betaalde promoties helpen goed op Facebook.

- De website van StuRa wordt niet veel gebruikt door externen.

- De facebookpagina kan nog meer gebruikt worden om actueel nieuws op te plaatsen.

- De werkgroep stelt voor om een StuRa-Instagrampagina aan te maken. De AV gaat hier volmondig mee akkoord.

- Het introductiefilmpje mag zeker vernieuwd worden. Iedereen is enthousiast en wie wilt, mag eraan meewerken.

Het bestuur stuurt een mail rond voor het maken van het filmpje.

- Er kan eventueel een standje opgezet worden tijdens introductiedagen.

De AV is echter van mening dat dit veel werk is en dat er dan slechts 4 of 5 dezelfde personen constant statisch aan een standje blijven. Het is actiever en leuker om postits/condooms uit te delen, het gaat immers vooral om zichtbaar te zijn en ons kenbaar te maken.

De AV is akkoord met het aanwezig zijn op de introductiedagen.

- Opnieuw ons voorstellen in februari bij de eerstejaars. Wat extra promotie is niet slecht, bovendien zijn ze nu op hun gemak binnen de universiteit.

- Bij de bloedserieus-acties kunnen we ook een StuRa-item in de zakjes laten steken.

- De borden van StuRa aan de gang naar de A-B- en C-blokken zijn nu leeg, hiervoor kunnen affiches gemaakt worden.

Intern:

- De verslagen komen altijd vrij laat. Roel zegt dat het vaak niet mogelijk is om ze veel vroeger af te krijgen omdat er toch wel wat tijd in kruipt. Komend semester heeft hij echter wat minder studiebelasting waardoor dit al kan verbeteren.

- Er kunnen enkele teambuilding activiteiten gedaan worden, enkele voorstellen zijn een eftelinguitstap en een escaperoom.

De AV keurt beide activiteiten goed. Er wordt afgesproken dat de escaperoom zal gevolgd worden door een etentje en zal plaatsvinden in februari. De Efteling zal later plaatsvinden en hier zal later nog over gecommuniceerd worden.

Dorien engageert zich voor de uitwerking van een spel in de Efteling.

- Documenten van de faculteitsraden komen vaak te laat voor StuRaleden. Er wordt voorgesteld om een gezamenlijk sharepoint account voor StuRa te creëren of iedereen een account voor sharepoint.

- Het oplossen van problemen wordt vaak niet gecommuniceerd. Dit zou kunnen gebeuren via een nieuwsbrief vanuit de universiteit. De bedoeling is dan om zaken op het beleidsniveau daarin te brengen.

De AV vindt dit niet zo een goed idee en is tevreden met de huidige weg: via de facebookpagina.

- De werkgroep stelt ook een mandaatswijziging voor StuRa voor. Er zouden dan 22 verkiesbare plaatsen komen in plaats van 21, die extra plaats komt erbij voor BEW. In de jaren erna zou dit idealiter naar 25 verkiesbare plaatsen gaan. Dit laatste zal door het huidige bestuur meegegeven worden naar het bestuur van volgend jaar.

De AV gaat akkoord met dit voorstel.

2.3 International Council

Om de werking van het International Council in de toekomst vlotter te laten verlopen werd een voorstel gedaan om een nieuwe functie in het leven te roepen van een av-lid dat zetelt in het bestuur van het IC. Daarnaast, een bespreking over vorige AV van het IC.

Het huidige IC ziet het momenteel wat groot en dit zorgt voor wat problemen. Er is bovendien geen optimale communicatie tussen het IC en StuRa waardoor beide organen wat naast elkaar door leven.

Er wordt opgemerkt dat er iemand van StuRa kan zetelen als ondervoorzitter die dan duiding en richting kan geven aan het IC. Dit is echter de taak van Liesbeth Oeyen en zij was regelmatig belet bij vergaderingen van het IC. Het is een beter idee om in het reglement op te nemen dat het IC enkel kan doorgaan mét Liesbeth. Zij kan dan richting geven aan het IC.

Het IC zal in een werkgroep besproken worden indien nodig.

De volgende vergadering van het IC zal meegedeeld worden op Facebook en geïnteresseerden krijgen dan de kans om het IC in werking te zien.

2.4 Communicatie

De geplande avond met de filmtickets kan niet doorgaan aangezien we onvoorziën reeds meer dan 2222 likes hebben. We zullen een nieuwe actie afspreken!

De AV stelt een nieuwe grens vast op 2.500 likes. De prijzen zullen afhangen van de keuze van de winnaar: ofwel kiest hij/zij voor een duofilmticket ofwel kan hij/zij kiezen voor fuiftickets voor een zelfde bedrag in samenspraak met StuRa.

3 Onderwijs

3.1 Werkgroep Bekendmaking Examenresultaten

Een update over de stand van zaken en een voorstel hoe het nu verder aan te pakken.

De werkgroep is nog niet samengekomen. Het grootste probleem is in feite dat er in het decreet staat dat er binnen 5 dagen na de bekendmaking van het examenresultaat een inzagemoment moet zijn geweest zodat er eventueel beroep kan aangetekend worden. Als gevolg stellen opleidingen de bekendmaking van de examenresultaten uit totdat er zeker inzagemomenten kunnen voorzien worden.

Jurn stelt als aanpak voor om op de werkgroep een rondvraag te doen naar problemen die de leden van de werkgroep zien. Die problemen moeten dan opgelost worden zodat de hele procedure sneller en vlotter kan gaan.

De AV is akkoord met de aanpak.

3.2 Oproep OER-wijzigingen

Het is weer zo ver, over een aantal weken komt de nieuwe OER op de onderwijsraad. Nu is het de tijd om voorstellen tot wijzigingen in te dienen. Vandaar ook deze oproep aan iedereen om eens bij jezelf te raden te gaan of er zaken zijn die mislopen en aangepast moeten worden, of er zaken zijn die missen in de OER....

Zie nota volgende AV.

4 Student

4.1 Aanvragen cultuursubsidie en aanpassing richtlijnen cultuursubsidies

Er zijn twee aanvragen binnengekomen. Daarnaast werden naar aanleiding van vorige AV de richtlijnen aangepast: "affiches op de agora" werd vervangen door "affichering op de agora in Diepenbeek/valven in Hasselt".

Aanvraag 1: Elsa

Alle criteria zijn in orde. Er wordt wel opgemerkt dat er is aangeduid dat het de eerste keer is dat het evenement georganiseerd wordt, maar dat ze geen innovatiebijdrage willen. Het is dan ook nodig om

verduidelijking te geven op de website over wat deze bijdrage precies betekent. In het geval van Elsa is dit geen probleem.

Dorien doet de aanpassing op de website.

De subsidie voor Elsa bedraagt 150 euro.

De AV gaat akkoord.

Aanvraag 2: Commeatus

Alle criteria zijn in orde.

Commeatus krijgt een subsidie van 250 euro.

De AV gaat akkoord.

Het is niet altijd even duidelijk wat cultuur is en wat niet. Het is nodig dat er een lijstje komt met voorbeelden van wat er in het verleden als cultuur werd aanzien en wat niet.

Dorien zorgt voor dit lijstje.

De richtlijnen zijn lichtjes aangepast. De AV gaat hiermee akkoord.

Er wordt vanuit de AV gevraagd of het niet aangewezen is om de onthouding van StuRa-leden tijdens de RvS in het geval van beslissingen over StuRa op te nemen in het reglement.

De AV gaat hiermee akkoord.

Dorien neemt dit op in het reglement.

4.2 Terugkoppeling eetcommissie 18 december 2015

Een miniverslag volgt nog.

Dorien stuurt een miniverslag door.

Het avondeten is geen pilootproject meer. Het bleek een succes te zijn en er zal geprobeerd worden om het aanbod nog verder uit te breiden.

Er werd opgemerkt dat bijhalen enkel voor vlees en vis is, maar dat er gemerkt wordt dat er studenten blijven bijnemen om het uit te delen. Als dit blijft gebeuren, dan zal het bijnemen stoppen.

De AV stelt de vraag hoe het zit met de site m.uhasselt.be. Er wordt momenteel contact opgenomen met de persoon die de site heeft gemaakt zodat de site kan worden aangepast.

4.3 Aanpassing draaiboek Filmavond

Naar aanleiding van de evaluatie van de vorige filmavond, werd het draaiboek lichtjes aangepast.

4.4 Aanpassing verenigingsdocument

De belangrijkste wijzigingen zijn dat alternatieve verenigingen nu ook deel uit maken van de verenigingsraad en de verenigingscoördinator ook (na 23 uur) gratis naar TD's kan, net zoals de voorzitter en ondervoorzitters. Daarnaast werd het reglement up to date gebracht met ons werkingsreglement en werden enkele vormaanpassingen gedaan.

De AV keurt de aanpassingen goed.

5 Varia

5.1 Mededelingen

5.2 Rondvraag

- Aan het station van Hasselt worden mensen regelmatig lastiggevallen. Dit moet aangekaart worden aan de stad, hoewel ze dit al weten.
- De faculteit ARK is bezig om projecten voor het opvangen van vluchtelingen en daklozen in speciaal ontworpen constructies in Hasselt.
- Er wordt voorgesteld om een foto van Marie-Jeanne op tafel te zetten om studenten te stimuleren om op te ruimen in plaats van een safety-first sketch.

De AV vindt dit een zeer goed idee.

- Er wordt gevraagd of er post-its van StuRa mogen uitgedeeld worden in de bibliotheek. Dit is geen enkel probleem.
- Agenda punten voor op de RvS mogen naar Dorien worden gemaïld.
- Er zal in de komende weken een werkgroep onderwijs plaatsvinden, houd dus jullie mails in de gaten.